
 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering van de Vereniging Vrienden van Archeon (VVvA) op 
zaterdag 2 november  2024 - vanaf 13.30 tot circa 15.00 uur 

Vijftig aanwezigen, inclusief voltallig bestuur en de directie van Archeon.  

 

1 en 2. Opening en vaststelling agenda. 

Na de opening en welkom presenteert voorzitter Bert Huisman de agenda. De vergadering gaat akkoord 
en heeft geen verzoeken om aanpassingen of aanvullingen. 

 

3. Verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 6 april 2024 

Secretaris Armand Simonis bespreekt samen met alle leden het verslag van de vorige ledenvergadering. 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

4. Ingekomen en uitgegane stukken 

Geen stukken te bespreken. 

 

5. Terugblik op 2024 

Voorzitter Bert kijkt terug het afgelopen verenigingsjaar met naast uiteraard alle vaste activiteiten in het 
park zelf onder meer afscheid van voorzitter Leo van Sister; bijeenkomst en lezing met Maarten van 
Rossem; de diverse lezingen georganiseerd en onder leiding van Erik Elshout; excursies in binnen- (o.a de 
Hortus te Utrecht) en buitenland (de week door Engeland met bezoek aan diverse historische en 
archeologische hoogtepunten).   

 

6. Aftreden en aantreden 

Wiel v.d. Mark neemt na 5 jaar afscheid als bestuurslid en vele jaren als lid en voorzitter van de  
activiteitencommissie binnen de vereniging. Voorzitter Bert prees Wiel voor zijn grote inzet en dankte 
hem met een mooi cadeau. Erik Elshout, al jaren zeer actief binnen VVvA met organiseren van diverse 
activiteiten en maker van video-opnamen en foto's in Archeon, neemt na goedkeuring door de 
ledenvergadering de positie van Wiel over in het bestuur. Voorts wordt Armand Simonis weer voor 3 jaar 
door de leden benoemd als secretaris. 

 

7. Vrijwilligers 

Naast een overzicht met de belangrijkste activiteiten van de vrijwilligers afgelopen half jaar in het park 
vertelt Olga Kat van de vrijwilligerscommissie aan de aanwezigen hoe de invoering van het 



administratiesysteem Booq onder de leden is gelopen. Het heeft de vrijwilligerscommissie (Olga, Renate 
en Anneke) veel tijd gekost en het systeem verdient een ICT technische aanpassing waarover men met de 
leverancier in overleg is. 

Vervolgens werd lang gesproken over de ontstane issues bij de groengroep. Er bestaan helaas fricties in 
de samenwerking die meer liggen in de aansturing van onze vrijwilligers dan in het beleidsplan zelf. De 
samenwerking dient verder verbeterd te worden en daarom geeft het bestuur hier begrijpelijk prioriteit 
aan. 

 

8. Activiteiten 

Erik presenteert een mooi en aansprekend activiteitenprogramma voor 2025 met lezingen, workshops en 
een buitenlandse archeologiereis. Wel is duidelijk dat de activiteitencommissie graag enkele leden erbij 
wil hebben om dat alles te organiseren. 

 

9. Nova  

Tijdens de middag van de ALV wordt de net gedrukte NoVA uitgedeeld en is duidelijk dat de volgende 
NoVA in voorjaar 2025 een flinke opfrisbeurt zal krijgen. De vormgeving zal aangepast worden en mogelijk 
krijgt NoVA deels ook een andere samenstelling. Samen met de nieuwe hoofdredacteur Sjaak en een 
nieuwe vormgever zal dit worden uitgewerkt. 

 

10. Jaarplan 2025 en financiën  

Het jaarplan 2025 van het bestuur wordt goedgekeurd, evenals de cijfers over 2024 en de begroting van 
penningmeester Henk v.d. Bos voor 2025. Ook worden wederom de vergoedingen voor de vrijwilligers 
goedgekeurd. 

Voorzitter Bert toonde nog een 6-tal creatieve ideeën waaruit het bestuur het cadeau aan Archeon voor 
2025 zal gaan kiezen. 

 

11. VVvA 30 jaar Lustrum 2026 

De jubileumcommissie (Gilles, René, Yvonne en Leo) toont de plannen voor het VVvA jubileum in 2026. 
De intentie is om het jubileum te vieren begin juni 2026 met een aansprekend middagprogramma, een 
gezellige feestavond voor de leden en een fraai cadeau voor Archeon. 

Er zijn twee voorstellen ingediend, te weten de Pompa Funeralis, een Romeinse begrafenis met een 
Romeinse begraafplaats met een columbarium. En als tweede een klein vissers- en jagers dorpje uit de 
prehistorische Swifterbantcultuur. Een grote meerderheid onder aanwezigen geeft aan voorkeur te 
hebben voor het voorstel voor de prehistorie. Binnen de VVvA wordt na verder onderzoek een keuze 
gemaakt uit de geopperde projecten. 

 

Voorzitter Bert schetst kort de status rond VVvA's lopende onderzoek rond de vrijwilligers/vrienden en zal 
daar tijdens de volgende VVvA nader verslag van doen.  

                      



12. Plannen Archeon 2025 gepresenteerd door directeur Archeon Jack Veldman 

Archeon-directeur Jack Veldman presenteert als slot van de algemene ledenvergadering met interessante 
fotoreportage van gebeurtenissen en ontwikkelingen tijdens 30 jaar Archeon, en sluit daarna zijn 
presentatie af met een aantal komende evenementen zoals het gloednieuwe unieke lichtfestival, 
waarvoor de leden en vrijwilligers van VVvA als dank voor hun inzet een speciale (avond-) uitnodiging 
krijgen. 

 

13. Rondvraag 

Geen vragen vanuit de vergadering. 

 

14. Volgende ledenvergadering. 

De volgende ALV wordt gehouden op zaterdag 29 maart 2025 om 13:30 tot circa 15:00. 


